
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Gogacza
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w dniu 13 maja 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wy¿szego Barbary Kudryckiej

W zwi¹zku ze skierowan¹ do mnie proœb¹ o pomoc w utworzeniu kierunku „elektroradiologia” w ra-
mach studiów wy¿szych dla techników elektroradiologii, proszê o poinformowanie mnie, dlaczego ten
kierunek nie znalaz³ siê w rozporz¹dzeniu ministra nauki i szkolnictwa wy¿szego z dnia 12 lipca 2007 r.
w sprawie standardów kszta³cenia dla poszczególnych kierunków oraz poziomów kszta³cenia, a tak¿e
trybu tworzenia i warunków, jakie musi spe³niaæ uczelnia, by prowadziæ studia miêdzykierunkowe oraz
makrokierunki.

Nieumieszczenie kierunku „elektroradiologia” w przywo³anym rozporz¹dzeniu sprawia, ¿e technicy elek-
troradiologii nie mog¹ kontynuowaæ nauki poza uczelni¹ publiczn¹. Wydaje siê, ¿e jest to ograniczanie te-
chnikom elektroradiologii mo¿liwoœci wyboru miejsca i formy odbycia studiów wy¿szych.

Diagnostyka, w tym szczególnie elektroradiologia, jest koniecznym warunkiem prawid³owego lecze-
nia, prawid³owej terapii. Dlatego zadajê to pytanie.
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